

**日本政府と中国政府の間での二国間覚書は現時点では締結されていません。**

\*"Accredited Sending Organization" means sending organizations authorized by the Government contact point of each country which has signed "The Record of Discussions(R/D)" and "Supplementary Record of Discussions (Supplementary R/D)" with JITCO.

\*认定的派遣机构是指与JITCO签署了“协商会议备忘录（R/D）”以及“补充协商会议备忘录（补充R/D）”的各派遣国政府窗口所认定的派遣机构。

この一覧には、送出国政府窓口とJITCOとのR/D（現行制度施行前に締結されたもの）に基づいた送出機関を掲載しています。

\*JITCO has assigned numbers to each organization and abbreviated names of some organizations for convenience sake.

\*各机构的编号以及部分机构的简称是JITCO为了方便起见而定的。

**※駐日事務所があるJITCO把握分**

※Organizations which have the office in Japan (As far as JITCO knows).

※有驻日事务所由JITCO把握的信息

		送出機関名 Name of Accredited Sending Organizations 认定的派遣机构名称	都市名 City 城市名	※
北京市 Beijing	1	中国对外应用技术交流促进会 China Foreign Applied Technology Exchange Promotion Association	北京 Beijing	○
	2	中国国际人材交流協會 中国国际人才交流协会	北京 Beijing	○
	3	中国青年国际人材交流中心 中国青年国际人才交流中心	北京 Beijing	
	4	中国科学技术交流中心 中国科学技术交流中心	北京 Beijing	○
	5	中国職工对外交流中心 The China Workers Center for International Exchange 中国职工对外交流中心	北京 Beijing	○
	6	中国農学会 China Association of Agricultural Science Societies 中国农学会	北京 Beijing	
	7	中国对外友好合作服務中心 The China Service Centre for Friendship and Cooperation with Foreign Countries 中国对外友好合作服务中心	北京 Beijing	○
	8	人力資源和社会保障部国际交流服務中心 Center for International Exchanges, Ministry of Human Resources and Social Security 人力资源和社会保障部国际交流服务中心	北京 Beijing	○